



Date: 30th January,2025.

Subject: Trips Feedback.

Dear Parents,

As part of our commitment to providing enriching and enjoyable experiences for our students, we recently organized school trips during the **month of November**. We would love to hear your valuable feedback on the trips to help us improve and plan even better **field trips for term 2**.

Your feedback will help us assess the effectiveness of the trips in terms of places, safety, and overall enjoyment for the students.

Please take a few moments to share your thoughts by filling out the feedback form using the link below:

https://forms.gle/ZMDP7z7TS77Wj9Ak8

We truly appreciate your time and input in helping us enhance our activities for the students.

Thank you for your continued support.

Best regards,

Dr. Kishor Pillai Director / Principal

الموضوع: ملاحظات أولياء الأمور عن رحلات الفصل الدراسي الأول.

أولياء الأمور الأعزاء:

كجزء من التزامنا بتوفير تجارب ثرية وممتعة لطلبتنا نود منكم مشاركتنا بملاحظاتكم القيمة عن الرحلات المدرسية التي قمنا

بتنظيمها خلال شهر نوفمبر لمساعدتنا على تخطيط أفضل لرحلات الفصل الدراسي الثاني.

ستساعدنا ملاحظاتكم في تقييم الرحلات من حيث الأماكن والسلامة والتجربة بشكل عام.

يرجى تخصيص بضع دقائق لمشاركتنا أفكاركم عن طريق ملء الاستبيان بالنقر على الرابط أدناه:

https://forms.gle/ZMDP7z7TS77Wj9Ak8

نقدر لكم وقتكم الثمين في مساعدتنا على تعزيز أنشطة طلبتنا.

شاكربن حسن تعاونكم الدائم معنا.